Revelation- The Kingdom Yet to Come
默示錄 --- 將臨的國度

Session 8- Revelation 16-18: Seven Bowls of Judgment and the Fall of Babylon
第八部分  ---  默示錄 16 – 18 : 七個盂的審判和巴比倫的滅亡

Questions:
題目 :

The Seven Bowls of Judgment (Revelation 16) 
七個盂的審判 ( 默 16 )
1. What does the angel say that helps you see that the plague associated with the third bowl is a punishment that fits the crime?
這個天使說了什麼話令你明白災禍與第三個盂的關係，那是一種與罪惡吻合的懲罰？
2. Although the judgments in Revelation are definitive (these are, collectively, "the last judgment'), even in these final moments people are given time to respond to the Lord.

雖然默示錄斷定了審判 ( 總的來說是‟ 最後的審判 ＂ )縱使在這最後審判的時刻，人們也有時間去回應的。
a. Notice the people's response to the fourth, fifth, and seventh plagues (Revelation 16:9, 16:11, 16:21). What is it?
請注意人們對於第四個，第五個，和第七個的災禍的回應 ( 默16:9，16:11，16:21 )。那是什麼？
b. How is their reaction similar to Pharaoh's reaction to the plagues God sent on Egypt? See Exodus 7:22 and 8:15-19.
他們的反應和法郞受到上主給予的災禍後的反應有什麼相似的地方？見出7:22和8:15-19。
c. How should they have responded?
他們該怎樣回應？
3. After the sixth bowl is poured out and the Euphrates prepared as a highway for incoming armies, three demonic spirits go out to muster the kings of the world to the final battle at Armageddon on the day of the Lord.
當第六盂被傾倒在幼發拉底河中，幼發拉底就準備了一條路給軍旅走進來。那三個邪神在上主的日子裏，把諸王聚集到阿瑪革冬的一個最後的戰場。
a. What warning does Jesus offer in Revelation 16:15, and what hope?
默16:15載耶穌給人們什麼警告，他又希望什麼？
b. This is not new news. Jesus gave this warning to his disciples earlier in his ministry (Luke 12:35-48), and Paul wrote similarly to Christians in 1 Thessalonians 5:1-10. Read these two passages. How does this warning apply to us today?
這不是新的訊息，耶穌早前在他的行事中，曾經給門徒一些勸喩 ( 路12:35-48 )。保祿亦說過類似的話，見得前5:1-10 。
請細讀這段文章，今日，我們怎樣運用這些勸喻用在自己身上呢？
4. What was the result of the seventh plague?
第七個災禍有什麼後果？
The Great Harlot, the Beast, and the Fall of Babylon (Revelation 17-18)
淫婦，巨獸，和巴比倫的滅亡 ( 默示錄 17-18 )

5. Study carefully the description of the Great Harlot in Revelation 17-18.
請細心閱讀默17-18 有關淫婦之描述。
a. Compare her to the vision of the glorious woman in Revelation 12:1-17, making note of their location, dress, followers, provision, and enemies:
試將這淫婦和在默12:1-7所說那位充滿榮福的女人的預像作一比較，並找出他們的位置，衣著，跟隨者，物資供應和敵人 :
	The Woman of Revelation 12
默示錄12所說的女人 
	The Great Harlot of Revelation 17-18
默示錄17-18所描述之淫婦

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	


b. Why might the Great Harlot be attractive to most people?
為什麼這淫婦能吸引這麼多的人？
c. How is she a "revelation" about the nature of sin? (Optional further reading: Catechism No. 1850.)
她是怎樣顯露她的罪惡的本質？ ( 可選讀教理#1850 )
6. The beast itself will destroy the Great Harlot, according to the eternal purposes of God (17:17). For what sins is she condemned? (See 17:2, 6; 18:2-3, 23-24.)
根據天主永生的目的，這巨獸將會消滅這淫婦 ( 17:17 )。她因着什麼罪惡而受到控訴？( 見17:2，6；18:2-3，23-24 )

7. How do the different groups in Revelation 18 respond to the fall of Babylon?
默18所載的不同類型的人是怎樣回應巴比倫的滅亡？
8. Turn to Isaiah 24:1-10. What connection does this older prophecy have with Revelation 18?
請翻閱依24:1-10，這段古老的預言與默18有什麼關連？
9. Study carefully the victory hymn of the angel in 18:21-24. How can one rejoice over God's destruction of civilization and culture?
請細心研讀默18:21-24有關天使的凱歌。天主把地上文化和文明都毀滅了，雖然是這樣，人們怎能仍充滿喜悅？
D. Application 
應用

question: 
題目 :

· • One of the beautiful descriptions of the Christian believer is found in Revelation 17:14. Discuss the implications and invitation of being "called, chosen, and faithful" to the Lord. (Optional further reading: John 15:16, Ephesians 1:1-14, Colossians 3:12, 1Peter2:9.) 
· 默示錄17:14裏頭有一篇對基督的信德有美麗的描寫。

請討論什麼叫‟ 召叫，特選，忠誠 ＂？ ( 可選讀若15:16，弗1:1-14，

哥3:12，伯前2:9 )。
